



邱榆霞

高级联席合伙人

办公机构 北京,多伦多

联系电话 1 647-937-6628

工作邮箱 qiuyuxia@deheheng.com

工作语言 北京,多伦多

业务领域 国际业务中心

执业经历

邱榆霞律师，北京德和衡律师事务所高级联席合伙人、多伦多办公室负责人、资深跨国投资争议解决律师，跨国继承及婚姻家事律师，持美国（加州）及加拿大（BC省、安大略省）理财顾问牌照，加拿大注册报税师。

1997年毕业于青岛大学，获国际经济法学学士；2021年毕业于大连海事大学，获国际法学硕士；2002-2003年获英国司法大臣奖学金，在英国伦敦大学政经学院访问学者。2014-2017年政法大学中加比较法研究员。

邱榆霞律师自执业以来，一直专注跨国投资业务、跨国争议解决业务，自2014年负责德和衡律师事务所加拿大业务以来，在中加跨国投资、跨国继承与婚姻、家族办公室业务、承认与执行外国判决及仲裁裁决等法律实务积累了扎实的实践经验。在取得美国（加州）及加拿大（BC省、安大略省）理财顾问牌照，加拿大注册报税师资格后为多个民营企业及高净家庭财富传承与资产管理提供了财富管理与传承规划服务，加拿大税务规划、税务申诉与应诉等家庭全套财税服务，深受客户信赖与好评。

Practice area: International business center

Lawyer Qiu Yuxia is a senior co-partner at Beijing Deheheng Law Firm and head of its Toronto office. She possesses extensive experience in cross-border investment, dispute resolution, inheritance, family law, and tax law. Qiu is a licensed financial advisor in California, USA, and British Columbia and Ontario, Canada.

Qiu graduated from Qingdao University in 1997 with a bachelor's degree in international economic law and from Dalian Maritime University in 2021 with a master's degree in international law. She received the British Lord Chancellor's Scholarship from 2002 to 2003 and was a visiting scholar at the University of London. Between 2014-2017, she was a researcher in China-Canada Comparative Law at China University of Political Science and Law.

Throughout her career, Attorney Qiu has focused on cross-border investment and dispute resolution. Since taking charge of DHH Law Firm's Canadian business in 2014, she has gained solid practical experience in legal practices such as China-Canada cross-border investment, cross-border inheritance and marriage, family office business, recognition and enforcement of foreign judgments and arbitration awards, and tax law.

After obtaining financial advisor licenses in the United States and Canada, Qiu has provided wealth management and inheritance planning services for many private entrepreneurs and high-net-worth families. Her expertise includes wealth inheritance, asset management and estate planning, Canadian tax planning, tax appeals, and responses. Clients deeply trust and praise her comprehensive family financial and tax services.